
6. schůze Školního žákovského parlamentu 30. 9. 2021 

Zúčastnili se: 

Chaloupka Matěj, Kuklíková Štěpánka, Zita Kimi, Cerman Tomáš, Korbelová Sára, Košťáková Adéla, 
Mašek David, Zitová Ella, Ryška Lukáš, Kozák Martin, Thiel David, Šváb Robert   

Školní parlament se schází minimálně jednou za dva měsíce. V případě většího počtu námětů jednou 
měsíčně. Při výjimečných událostech, kdy je žádoucí znát názory a postoje žáků, kdykoliv bude 
zapotřebí. 

Probíraná témata: 

Úprava prostředí školy – zavedení, popř. vylepšení venkovní učebny, např. v prostorách atria, více 
vybavení pro pobyt a výuku venku v prostorách školy. Pro - všichni.  

1. a 9. ročníky jedna hodina PVP navíc s tím, že druhou hodinu by si musel vybrat žák jinou. Tím by se 
také zaručila širší nabídka PVP. 

Automaty s jídlem a pitím. Pro 9, zdrželo se 2, proti 2. 

Především na dívčích, ale i chlapeckých WC prý chybí mýdlo.    

 


